
Climat et ciel « micro-ondé »  
 
Nous nageons tous dans une mer de transmissions de micro-ondes qui déciment le système 
climatique et sont extrêmement nuisibles à toutes les formes de vie. Ce que vous ne connaissez 
pas au sujet des transmissions de micro-ondes peut vous heurter. Enfin beaucoup commencent 
maintenant à chercher et à prendre connaissance de la pulvérisation continue des aérosols 
atmosphériques qui se produit dans le ciel dans le monde entier.    
Des nuages de formes incroyablement anormales et des formes qui ne peuvent être considérées que 
comme d’ingénierie ont été photographiés par satellite.  Les transmissions de micro-ondes 
extrêmement puissants sont un aspect majeur de l'agression du climat qui passe souvent inaperçu 
par beaucoup, même dans les rangs du mouvement anti-ingénierie climatique. Les transmissions de 
radio fréquence sont utilisées par les ingénieurs de climat pour manipuler l’avion qui pulvérise des 
métaux lourds et des particules chimiques. Comme les ondes sonores, les ondulations de 
transmission micro-ondes à travers l’atmosphère, laissant leur signature révélatrice sur l’aérosol de 
géo-ingénierie 
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We are all swimming in a sea of microwave 
transmissions that are decimating the climate 
system and are extremely harmful to all life 
forms. What you don't know about 
microwave transmissions can hurt you. Many 
are now finally beginning to look up and take 
notice of the ongoing atmospheric aerosol 
spraying that is occurring in skies all over the 
globe. Incredibly anomalous cloud shapes and 
forms which can only be considered 

engineered have been photographed from satellite.  Extremely powerful microwave 
transmissions are a major aspect of the climate engineering assault  that often goes unnoticed 
by many, even within the ranks of the anti-climate engineering movement. Radio frequency 
transmissions are utilized by the climate engineers to manipulate the aircraft sprayed heavy 
metal and chemical particulates. Like sound waves, microwave transmissions ripple through 
the atmosphere, leaving their telltale signature on the geoengineering aerosol laced cloud 
cover. 
 

Radio frequency transmissions emanating from 
the French Southern and Antarctic Lands, 
captured on satellite imagery. 
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Honolulu, Hawaii. Photo credit: Irmina Bernal  
Atmospheric microwave transmissions are a major and lethal aspect of the ongoing weather 
warfare assault. The climate engineers are inflicting immense damage on the already 
decimated climate system and biosphere. The more damage the geoengineers do, the more they 
expand the climate engineering insanity. This is not global warming mitigation, it is omnicide. If 
these highly destructive programs of climate intervention are allowed to continue, it will soon 
enough be at the cost of life on Earth. If we are to have any chance of turning the tide, we must 
ALL make our voices heard in the fight for the greater good. 
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